
 

Dagsorden 

Skolebestyrelsen 

 

 

 

Mandag d. 28. mar. 2022 

 

 

Der afholdes møde i skolebestyrelsen mandag den 

28. mar. 2022 kl. 19.00 – 21.00 på afd. for de yngste elever 

med følgende dagsorden:                    

                      Bemærk tid og sted!  

 

 

Fraværende:  

Mette, Anja, Peter R., Jens og Susanne 

Dagsorden:    Referat: 

 
 

                             

1. Orientering. 

 

a) Fra elevrådet 

 

 

 

b) Fra Formanden 

 

 

 

 

 

c) Fra Skoleledelsen 

• Jens (Indskoling og SFO) 

• Susanne (Udskoling) 

• Lars 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

d) Fra Personalet  

 

 

 

 

 

Fraværende. 

 

 

 

Møde med klasseforældreråd, som har et 

særskilt punkt på dagsordenen. 

 

 

 

 

Lars: 

Info om bestyrelsesvalg er sendt ud. 

Foreløbig tilsagn fra en kandidat. 

 

Dialogmøde med F&I udvalg den 10. maj 

er for hele skolebestyrelsen. 

 

Vi har opslået en pædagogstilling, hvor vi 

søger en pædagog med 

specialpædagogiske kompetencer. 

 

På onsdag modtager vi 5 ukrainske børn. 

 

 

 

Ikke noget. 

 

 

 

 

 

 

 

 

2.   Skoleår 2022/23. 

            * Skoleårets planlægning 

 

 

Skolen vil gerne fortsætte med at 



            * Timefordelingsplan 

              

 

 

 

 

 

 

 

3. Byggeri og Kulturproces. 

konvertere den understøttende 

undervisning til to-lærer ordninger. Dette 

blev accepteret af bestyrelsen. 

 

Timefordelingsplan blev fremlagt og 

godkendt. Samme plan som i 

indeværende år. 

 

 

Byggeri: 

            Sidste nyt. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

4. Økonomi. 

Orientering fra JP. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

5. Møde med kontaktforældre. 

Opfølgning. 

             

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

6. Forældrehenvendelse. 

Henvendelse om kønsopdeling. 

Fortsættelse fra sidste møde. 

 

 

Håndværkerne går i gang med etablering 

af P-lounge til personalet, forberedelses-

rum og gør fire faglokaler klar til brug 

efter påske. 

Kulturproces: 

Nu påbegyndes arbejde i nedsatte 

arbejdsgrupper omkring konkrete 

områder f.eks. code of conduct i 

personalerum og på elevernes 

fællesarealer. 

 

 

JP orienterede om skolens økonomi og 

fremlagde et forslag til budget, der giver 

balance i 2022. Budgettet blev vedtaget. 

Budgettet indebærer, at lejrskolen på 8. 

årgang kan gennemføres fra næste 

skoleår, og vi regner på, hvornår de 

øvrige lejrskoler kan genindføres. 

Det skal også bemærkes, at vi har fået 

vendt et underskud i 2020 til et overskud i 

2021 ved brug af en stram økonomisty-

ring. 

 

 

Kristian fremlagen hovedpunkter fra 

mødet, der bl.a. indeholdt byggeri, 

bestyrelsesvalg og trafik. 

På mødet blev der også diskuteret 

placering af skolefest, skolerejser samt 

hvad der er skolens opgave kontra 

forældrenes opgave. 

Der var også en diskussion om, hvordan 

bestyrelsen kan hjælpe 

klasseforældrerådet i 0. klasse. Dette 

kigger bestyrelsen nærmere på. 

Referatet fra mødet sendes til 

klasseforældrerådene og lægges på 

opslagstavlen på AULA. 

 

 

 

Bestyrelsen tænker ikke, at der skal laves 

principper for kønsopdeling, afholdelse af 

fødselsdage m.m., men vil indtænke dette 

i arbejdet omkring klasseforældreråd i 0. 



 

 

 

7. Skolebod. 

Udsat punkt. 

 

 

 

 

 

8. Forslag om fest for de ældste elever. 

LF orienterer. 

 

 

 

 

9. Evt. 

 

 

 

 

 

 

klasse. 

 

 

Udsat. 

 

 

 

 

 

 

Forslaget om afholdelse af en fest for 7. – 

9. klasse blev modtaget som en god ide.  

 

 

 

 

Under dette punkt diskuterede bestyrelsen 

en problemstilling om opførsel hos en 

gruppe elever.  

      

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

      

              

 

 

 

 

 

 

 

 


